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Verslag van de vergadering van de commissie Samenleving van woensdag 15 september 2004 
 
 

Aanwezig zijn:  

Mw. J.S. Binnerts-de Jonge, plaatsvervangend voorzitter, mw. T. Zeilstra-van der Meulen (PvdA), dhr. J. 

Slicht (PvdA), mw. E.H. Soudain (PvdA), mw. M.I. Creemers-Hazebroek (VVD),  mw. K.J.H. Hasper-Wolters 

(CDA), 

dhr. B.G. van ‘t Erve (CDA), dhr. P.v.d. Berg (plv. lid ChristenUnie), mw. F. Laamraoui-Amsiti (GroenLinks),  

dhr. J.I. Crebas (D66), dhr. N. Demirbilek (SP), dhr. J. Jongsma (LPF), dhr. R. de Wit(SGP), dhr.L.J.J. 

Caniëls  (commissiegriffier), mw. L.J. Fer (griffiemedw.) 

 

Ook aanwezig:  

Namens GS: dhr. J.M. Bos (gedeputeerde) 

 

Afwezig zijn: 

Dhr. M. van Daalen (voorzitter),  mw. F.T. Joosse (ChristenUnie) 

Mw. L. M. Bouwmeester-den Broeder, gedeputeerde 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 15.30 uur en heet een ieder welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

De voorzitter stelt voor om agendapunt 5.2.c.1 “EPD aanvraag Erfgoedcentrum Nieuw Land”van de agenda 

af te voeren aangezien niet duidelijk is wat er te bespreken valt en bovendien is de aanvraag niet helder. De 

vergadering stemt in hiermee. De GroenLinks-fractie verzoekt het stuk te laten agenderen in commissie 

Bestuur. De commissiegriffier  adviseert de fractie om aan de cie. Bestuur kenbaar te maken wat beoogd 

wordt met het bespreken van dit stuk, te weten een financieel technische Vraag. 

 

3. Verslag van de vergadering van 18 augustus 2004 

Er zijn geen tekstuele op-/aanmerkingen.  

De PvdA –fractie geeft aan dat zij weliswaar voorstander is van een korte samenvattende verslaglegging 

maar thans is naar haar mening sprake van een te comprimeerde weergave. De fractie vindt de standpunten 

van de fracties niet terug in het verslag. De VVD, en de SGP, fracties beamen dat. Op bepaalde punten is er 

enige onevenwichtigheid en worden de standpunten van de fracties niet weergegeven. Voornamelijk in de 

stukken over “Vrijwilligersprijs”en “Omroep Flevoland”, is dit het geval.  

De voorzitter merkt op dat in het presidium afgesproken was een kort en samenvattend verslag te maken 

waarin conclusies helder moeten zijn weergegeven. Zij  informeert bij de commissiegriffier of genoemde 

onderdelen opnieuw genotuleerd kunnen worden. Na enige discussie over de wijze van verslaglegging wordt 

afgesproken dat de Commissiegriffier nagaat of de band nog beschikbaar is
1
 en indien dat het geval is zal 

van de onderdelen “Vrijwilligersprijs”en “Omroep Flevoland” opnieuw een samenvattend verslag gemaakt 

worden. 

                                                      
1
 De griffie is nagegaan of de band van de opname van de cie. vergadering van 18 augustus jl, nog beschikbaar was. 

Wij delen u mee dat dit niet het geval is. Het gevolg is dat niet opnieuw een samenvattend verslag van de onderdelen "Vrijwilligersprijs" 

en "Omroep Flevoland"gemaakt kan worden. 

Hiervan geleerd hebbende zeggen wij u toe in de toekomst de banden te bewaren tot op het moment van het vaststellen van het 

verslag. 
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De commissiegriffier zal voorts de opmerkingen van de commissie over de wijze van verslaglegging 

terugkoppelen op het presidium, gelet ook op de daar in het verleden terzake gemaakte afspraken.   

 

4. Mededelingen Voorzitter/Presidium/Statengriffie 

Onderstaande mededelingen zijn op schrift gesteld en worden uitgedeeld. 

- De voorzitter, de heer Van Daalen, bevindt zich in de periode van 13 t/m 29 september in Amerika. De 

plaatsvervangende voorzitter, mevrouw J.S. Binnerts-de Jonge, zal de vergadering voorzitten. 

- mevrouw Joosse (ChristenUnie) is verhinderd. Haar fractiegenoot de heer P.v.d. Berg zal haar 

vervangen. 

-  De heer A. Berends, Omroep Flevoland, heeft zich als inspreker aangemeld voor deze vergadering. 

- Ontvangen op 9 september jl. een uitnodiging van Humanitas om deel te nemen aan een werkbezoek 

Levensloopbestendig Wonen van Humanitas Rotterdam per vrijdag 1 oktober a.s. 

- Ook Sportservice Flevoland nodigt de commissie uit om haar nieuwe pand aan de Middendreef 277 te 

Lelystad te bezoeken. 

Ten aanzien van werkbezoeken beslist de vergadering dat op 17 november 2004 een werkbezoek kan 

worden gebracht aan Sportservice Flevoland en  dat de fracties ieder afzonderlijk zelf uitmaken of zij gehoor 

geven aan de uitnodiging van Humanitas Rotterdam. Nu de commissie al heeft besloten ook een bezoek te 

brengen aan sportservice Flevoland is het niet langer nodig om het bezoek aan Omniworld uit te stellen tot 

na behandeling van de sportnota. De commissie besluit het bezoek thans te bepalen op 13 oktober a.s. 

 

5. 1. Portefeuillehouder J.M. Bos 

a. Mededelingen 

1. ontwikkelingen rond de Jeugdzorg 

Gedeputeerde Bos  deelt mee dat de Ondernemingsraad van stichting Boschhuis  het vertrouwen in de 

directie heeft opgezegd. Op 7 oktober zal de kwestie in de Ondernemingskamer worden behandeld. 

Gedeputeerde Staten heeft naar aanleiding daarvan afgesproken om geen uitspraken over st. Boschhuis te 

doen. Voorts zullen er geen onomkeerbare beslissingen worden genomen.  

Gedeputeerde Bos  stelt voor om het kennismakingsgesprek met de nieuwe directeur, van Bureau 

Jeugdzorg, mevrouw G. Bouman,  op een later tijdstip te doen zoals afgesproken met de heer Van Daalen, 

voorzitter van de commissie. De nieuwe directeur zal dan in de gelegenheid zijn om kennis te maken en om 

een korte presentatie te geven.  

Gedeputeerde Bos deelt mee dat uit het Landelijk Beleidskader Jeugdzorg 2005 – 2008 blijkt dat het Kabinet   

8 % wil bezuinigen op de Gezinsvoogdijfunctie van het Bureau Jeugdzorg. Het betreft een structurele 

bezuiniging. Het effect van deze bezuiniging op het Bureau Jeugdzorg Flevoland is uitermate zorgwekkend.  

Het BJZ zal na de commissie  bekend  zijnde  ingrijpende financiële en personele saneringen nog een 

bezuiniging moeten doorvoeren van ca. € 350.000,-.  

Het bestuur van het BJZ heeft kenbaar gemaakt dat deze bezuiniging welhaast de draagkracht van het 

Bureau Jeugdzorg te boven zal gaan. Er zal meer personeel moeten afvloeien met als gevolg verhoging van 

de werkdruk, wachtlijstvorming en gezinsvoogden die meer kinderen onder hun hoede krijgen (verhogen van 

de case load). Dit laatste zal leiden tot kwaliteitsverlies en minder tijd/ aandacht per kind. 

Zowel het IPO als de werkgeversvereniging van BJZ (de MO Groep) hebben hun grote zorgen al kenbaar 

gemaakt bij de regeringspartijen en de Tweede Kamer. 

De gedeputeerde roept de Statenleden dringend om via hun politieke kanalen invloed uit te oefenen om 

deze bezuinigingen met desastreuze gevolgen voor de Flevolandse Jeugdzorg i.c. het Bureau Jeugdzorg te 

voorkomen. 
De D66-fractie wil, in relatie met deze nieuwe ontwikkeling weten hoe het dan staat met de wachtlijsten 

aangezien de Provincie per 1 januari de verantwoordelijkheid daarover heeft. 

De LPF –fractie vraagt zich af of het financiële tekort dat er dan ontstaat door de Provincie moet worden 

aangevuld. 

Gedeputeerde Bos geeft aan dat de korting van Rijkswege wordt opgelegd en dat Bureau Jeugdzorg de 

vraag om het tekort aan te vullen niet aan de Provincie gesteld heeft. Het is een landelijke regeling. 

De PvdA –fractie wil weten of deze maatregel ook gevolgen heeft voor stichting Veldzicht en of er helderheid 

bestaat over bezetting van het aantal pupillen. 

Gedeputeerde Bos  geeft aan dat Nieuw Veldzicht een volledige bezetting kent. Nieuw Veldzicht is een  

multifunctioneel centrum voor Jeugdzorg, een internaat, dat deels ook justitieel wordt gesubsidieerd. Deze 

maatregel treft hun ook. 

De GroenLinks –fractie informeert naar de stand van zaken van het projectplan “Leven met stijl”. 

De Gedeputeerde geeft aan dat veel meer organisaties in het project vertegenwoordigd zijn. Twee 

Flevolandse gemeenten zijn nog niet betrokken en de werkgroep financiële ondersteuning is nog steeds 

opzoek naar extra sponsoren.  

De vraag van de GroenLinks –fractie of periodiek geëvalueerd gaat worden, beantwoordt gedeputeerde Bos 

bevestigend. 

 

2. Uitvoering Motie Ontwikkeling Surinaams  poldermodel 
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Onderstaande mededeling komt voor op de lijst schriftelijke mededelingen.  

Gedeputeerde Staten hebben op 31 augustus 2004 besloten om voor de uitvoering van de motie 

‘Ontwikkeling Surinaams poldermodel’ de Stichting Samenleven Doe Je Zo en twee scholen in Lelystad te 

subsidiëren om gezamenlijk een project met een school in Suriname uit te voeren. Twee groepen leerlingen 

van de vmbo-afdelingen van de Scholengemeenschap Lelystad en ISG Arcus gaan een uitwisselingsrelatie 

aan met een klas van een Mulo-school in Paramaribo, met als doel dat ‘best practices’ van het multicultureel 

samenleven in Suriname een bron van inspiratie kunnen vormen voor Flevolands jongeren. De uitwisseling 

verloopt digitaal en wordt ondersteund door een lesprogramma. Als afsluiting van het project behoort een 

uitwisselingsreis van Lelysteedse leerlingen naar Suriname tot de mogelijkheden. 

Van het in de motie beschikbaar gestelde bedrag van €30.000 gaat €10.000 naar de Stichting Samenleven 

Doe Je Zo, die daarmee onder meer computerapparatuur voor de Surinaamse school aanschaft om de 

uitwisseling mogelijk te maken. De beide scholen in Lelystad krijgen ieder een bedrag van €10.000, onder 

meer bestemd voor de kosten van de uitwisselingsreis naar Suriname. 

 

3. Voortgang Sportnota 

Onderstaande mededeling komt voor op de lijst van schriftelijke mededelingen. 

Het schrijven van de notitie sportbeleid bevindt zich in de afrondende fase. Het tijdpad voor besluitvorming is 

als volgt gepland: 

- 21 september zal GS een besluit nemen over het concept 

- Vervolgens zal gedurende 4 weken het concept ter raadpleging bij de deskundigen worden neergelegd 

(dezelfde als die bij de raadpleging in januari waren uitgenodigd). 

- Op 26 oktober kan GS een besluit nemen over het aangepaste concept. 

- Op 17 november ligt het concept ter bespreking bij deze commissie. 

- In de vergadering van PS van 9 december kan de notitie vastgesteld worden.  

 

b. Statenvoorstellen 

14
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland 

De commissie heeft geen op-/aanmerkingen. Zij adviseert het voorstel als hamerstuk te agenderen voor 

komende PS vergadering.  

 

c. Vragenronde 

De PvdA –fractie geeft aan zich zorgen te maken over de ontwikkeling van ziekenhuisvoorziening in de 

provincie Flevoland. Ook is de fractie benieuwd of er nieuws te melden is over de gang van zaken rond het 

Flevoziekenhuis. 

De CDA –fractie merkt op dat het jaarverslag van de ZGB geen cijfermateriaal bevat. 

Gedeputeerde Bos meldt dat er geen verdere bijzonderheden dan wat in de media naar buiten komt te 

melden zijn. Het financiële overzicht van de ZorgGebruikersBundeling heeft hij wel ontvangen en 

gedeputeerde zegt toe ervoor te zullen zorgdragen dat de fracties het ook ontvangen. 

De voorzitter dankt gedeputeerde Bos voor zijn bijdrage. 

 

5.2 Portefeuillehouder L.M. Bouwmeester- den Broeder 

a. Mededelingen 

De voorzitter meldt de afwezigheid van gedeputeerde Bouwmeester. Door bijzondere omstandigheden 

bevindt de gedeputeerde zich in Den Haag om Flevolandse belangen te behartigen. Agendatechnisch kan 

e.e.a. opgelost worden maar voor het bespreekpunt “Omroep Flevoland” kan zich een probleem voordoen. 

De aanwezige  inspreker, de heer Berend is al op de hoogte gesteld van de afwezigheid van de 

gedeputeerde.  

De voorzitter stelt voor om het agendapunt te bespreken; waarna eventuele vragen schriftelijk zullen worden 

beantwoord;  in de bakjes van commissieleden zullen worden  gedaan en ook opgestuurd zullen worden aan 

de inspreker. 

De D66 –fractie vindt het gezien de complexiteit van het onderwerp niet handig en jammer dat er geen 

dialoog mogelijk is. Ook de PvdA –fractie betreurt de afwezigheid van de gedeputeerde. 

De LPF –fractie informeert of een andere gedeputeerde de vragen niet kan beantwoorden. De voorzitter 

geeft aan dat de beperkte tijd van voorbereiding en de complexiteit van het dossier ertoe geleid heeft dat 

gedeputeerde Bos dit niet kan overnemen en gedeputeerde Dijksma had andere afspraken.  

De VVD –fractie betreurt het heel erg en vraagt of omroep Flevoland liever niet op een ander tijdstip wil 

terugkomen.  

De PvdA-fractie wijst op het duaal systeem en vraagt zich af wat de belemmering vormt voor de commissie? 

De D66-geeft aan te hechten aan feitelijke zaken. 

De voorzitter informeert bij de inspreker, de heer A. Berends, hoe hij erover denkt. De heer Berends geeft 

aan de commissie in het kader van het duale stelstel te hebben aangeschreven. Wanneer de voorzitter 

aangeeft dit agendapunt op een nader te bepalen tijdstip te willen behandelen geeft de heer Berends aan 

wel met een tijdsdruk te zitten; de begroting moet namelijk voor 1 oktober zijn ingediend en nu zou hij niet 

weten wat voor begroting hij moet opstellen.  
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De voorzitter sluit gehoord de reacties van de commissieleden dit agendapunt af met de conclusie dat een 

extra vergadering zal worden uitgeschreven op een nog nader te bepalen – zeer spoedige datum.
2
 

De heer Berends verlaat de vergadering. 

 

 

b. Statenvoorstellen 

1. 14
e
 Wijziging van de begroting 2004 van de provincie Flevoland 

De commissie heeft geen op-/aanmerkingen. Zij adviseert het voorstel als hamerstuk te agenderen voor 

komende PS vergadering. 

 

2. Provinciaal Restauratie-UitvoeringsProgramma 2004-2009 

De commissie heeft geen op-/aanmerkingen. Zij adviseert het voorstel als hamerstuk te agenderen voor 

komende PS vergadering. 

 

3. Subsidies voor restauraties op de percelen Kadoelerweg 14 in Kraggenburg en Baarloseweg 4-II 

De VVD –fractie merkt op dat op het statenvoorstel niet genoteerd staat waarvoor de onttrekking van € 

15.101,-voor bedoeld is. Met de door de VVD-fractie aangedragen aanvulling stemt de commissie in om het 

statenvoorstel als hamerstuk te behandelen in de komende PS vergadering.  

 

c. Bespreekstukken 

Vervallen. Zie redenen elders in dit verslag. 

  

6. Rondvraag 

De LPF –fractie heeft twee poststukken van gemeente Lelystad in zijn postvakje ontvangen. Een daarvan is 

opengemaakt. DE fractie wil weten hoe dat komt.  

Ook de CDA –fractie merkt op dat aan haar persoonlijk geadresseerde post wordt opengemaakt.  

De voorzitter geeft aan dat dit waarschijnlijk te maken heeft met  veiligheidsmaatregelen. 

De commissiegriffier zal nagaan wat de afspraken zijn inzake post wel of niet persoonlijk geadresseerd.  

De D66 –fractie vraagt om een datum te prikken voor de extra commissievergadering. Afgesproken wordt 

om op donderdag 23 september om 19.30 uur een extra vergadering uit te schrijven. 

 

7. Sluiting 

De voorzitter dankt een ieder en sluit de vergadering om 16.20 uur.  

 

Lijst van toezeggingen: 

 

N
R 

Datum cie. Onderwerp/toezegging Door Afdoen per 

1 18-02-2004 Op werkbezoek naar Omniworld Griffie 13-10-2004 

2 15-09-2004 Op werkbezoek  Sport Service Flevoland Griffie 17-11-2004 

3 15-09-2004 Extra vergadering cie Samenleving, inz. Omroep 
Flevoland 

Griffie 23-09-2004 

4 15-09-2004 “Vrijwilligersprijs”en “Omroep Flevoland” opnieuw een 

samenvattend verslag maken. 

Griffie 13-10-2004 

 

Vastgesteld te Lelystad, d.d………………………………………..2004  

 

De voorzitter      de commissiegriffier 

 

 

 

 

                                                      
2
 De extra vergadering is gepland op donderdag 23 september 19.30 uur in de Statenzaal. 


